
Vragen van de Fractie Duurzaam Sterk Westerveld aan 
Stichting Talent in verband met het fusieverzoek OBS De 
Veldwikke met OBS de Bosrank:

1.Hoe kan het dat er in een paar weken tijd vlak 

voor de zomervakantie 2020 25 leerlingen de obs 

De Veldwikke plotseling hebben verlaten?

2.Wat heeft het College van Bestuur eraan gedaan  

om de leegloop van obs De Veldwikke tegen te 

houden?

3.Heeft het College van Bestuur geleerd van de 

ontwikkelingen m.b.t. de obs De Veldwikke?

4.Hoe denkt het College van Bestuur een situatie, 

zoals die van obs De Veldwikke, elders in de 

toekomst te voorkomen?


